



企业信用等级证书

CERTIFICATE OF ENTERPRISE CREDIT GRADE

北京星光斯达机电设备有限公司

北京国富泰信用管理有限公司对北京星光斯达机电设备有限公司的信用状况进行了评定，结果为AAA。

评级时间：2020年9月。特发此证。

This is to certify that Beijing starlight star Electromechanical Equipment Co., Ltd. is rated as AAA credit grade by China National Credit Information Service Co., Ltd.

Evaluation time: September, 2020.

证书编号：202011180272241
Certificate Number

颁发日期：2020年9月16日
Date of Issue

有效期至：2023年9月15日
Date of Expiry

公示查询：中国商务信用平台 (www.bcpn.com)
Enquiring Website



证书说明：

Notes:

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为三年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years starting from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，加盖复审章后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit grade should be re-examined every year in the period of validity. If the credit status has changed, the credit grade should be re-evaluated and the certificate should be changed.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

复审记录：

Re-examination record: _____

中国国际电子商务中心
China International Electronic Commerce Center
北京国富泰信用管理有限公司
China National Credit Information Service Co., Ltd.
(央行企业征信业务经营备案证号：10013)
(国家发改委信用体系建设合作信用机构)